
Schriftelijke vragen aan het College, als bedoeld in art 39 RvO

Raalte 7 juli 2022

Op 19 mei jl is in het Rond-de-tafel gesprek van gedachten gewisseld over de Regionale 
Omgevingsdienst IJsselland, in aanwezigheid van de voorzitter en de directeur van deze dienst.

Daarbij waren alle fracties geïrriteerd over de kostenstijging en de aanpak van de Omgevingsdienst, 
en is de portefeuillehouder gevraagd bij andere gemeenten steun te zoeken voor een andere aanpak.

Gisterenavond meldde De Stentor dat er binnen de Omgevingsdienst IJsselland sprake is van onrust, 
angst en van gesjoemel met regels en geld.

Door medewerkers is zelfs melding gedaan bij het Huis voor Klokkenluiders.

Wij vinden dit zeer ernstige signalen, die de eerdere irritaties tav de Omgevingsdienst nog eens in 
een ander daglicht stellen, en we hebben hierover een aantal vragen aan het college:

1. Was het college op de hoogte van deze signalen?
2. Welke stappen zijn er door u gezet nadat u bekend met geraakt van deze situatie?
3. Welke stappen gaat u nog zetten?
4. Is er al voortgang bereikt bij andere gemeenten tav onze zorgen mbt de begroting van de 

Omgevingsdienst?
5. Wat betekent dit voor de besluitvorming mbt de Omgevingsdienst?
6. Op welke wijze wordt de gemeenteraad betrokken bij de verdere ontwikkelingen bij de 

Omgevingsdienst?
7. Wat betekent dit voor onze opstelling ten aanzien van andere verbonden partijen?
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